
Rådmandsmøde (Rådmandsmøde)

18-02-2025 11:45 - 13:30

Rådhuset, vær. 501

Information:Pkt. 1 kl. 11.45-12.00 Otto og Vanja
Pkt. 2 kl. 12.00-12.15 Otto
Pkt. 3 kl. 12.15-12.30 Otto
Pkt. 4. kl. 12.30-12.45 Thomas Kaalby
Pkt. 5 kl. 12.45-13.15 Ivan Kjær Lauridsen
Pkt. 6 kl. 13.15-13.30

Mødedeltagere : Christian Boel, Christian Budde Opstrup, Heidi Have, Jens
Bejer Damgaard, Niels Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt
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Referat

Punkt 3: Partnerskabsaftale med Fonden Mental Sundhed og LIND
Foundation

Rådmandsmødekredsen tog til efterretning

• At Sundhed og Omsorg indgår partnerskabsaftale med Fonden Mental Sundhed
og LIND Foundation vedr. afprøvning af konceptet ”Åben og Rolig for Unge ”, som
godkendt på rådmandsmøde d. 17.09.2024. (Bilag 1: Partnerskabsaftale og link til
bilateral aftale samt bilag)

Rådmandsmødekredsen besluttede

• At der udarbejdes en fælles pressemeddelelse om etablering af partnerskabet
• De centrale budskaber i den fælles pressemeddelelse (Bilag 2)
• At rådmanden underskriver partnerskabsaftalen samt den bilaterale aftale

Partnerskabsaftalen godkendes med bemærkningen om, at Aak ikke kan forpligte sig til
at indgå en ny aftale efter projektperioden, da det jf. aftalen kræver politisk behandling.

Økonomi blev vendt ift. midler fra budgetforliget.

Punkt 4: Brugerundersøgelser

Taget til efterretning

• At hjemmeplejeundersøgelsen gennemføres hvert andet år, første gang i efteråret
2025, så den ligger forskudt af de nye nationale undersøgelser
• At den kvantitative plejehjemsundersøgelse ikke gennemføres i 2025. Vi evaluerer
på kvaliteten og indholdet af den nationale undersøgelse i 2025
• At pårørendeundersøgelsen gennemføres i 2025
• At Bilag 1 fremsendes til orientering til Sundhed og Omsorgsudvalget og til
Ældrerådet

Bilag 1 med den nærmere tilpasning justeres som aftalt på mødet. Ældrerådet orienteres
på møde i den kommende uge – inkl. notat. Notatet sendes også til udvalget.

Punkt 5: Handleplan for endnu mere velfærdsteknologi

Rådmandsmødekredsen besluttede

• Handleplanen for endnu mere velfærdsteknologi (bilag 1) med aftalte justeringer
• At statusangivelserne for indsatserne i handleplanen tages til efterretning, så vi
sikrer enighed om status.

Der arbejdes på at få et samlet overblik ift. økonomi/investeringsbudget indenfor en
måneds tid.

Muligheder for hvordan der kan arbejdes videre, samtidig med at juridiske
problemstillinger afklares – undersøges nærmere.
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Der var følgende kommentarer til indsatserne, som tages med:

• Strategiske indsatser.
◦ Robotcafé.

◾ AB tænkes ind.
◾ Ministerbesøg på konference. Bruge anledning til at vise Robotcafé
frem.

◦ VT-hus, se inspiration udefra. Pitch ved at være klar.
◦ Frisatte plejehjem – fin liste med ønsker der kom fra plejehjem.
◦ Frivilligkorps. Se på om potentiale er større end aktuelle ressourcer. Vi
afventer svar fra KL. Der er vigtigt at det ikke strander pga. økonomi.
◦ Virtuelle besøg. Proces med boost kører.

• Studietur til Japan. Fin opsamling som følges.
◦ Sensorteknologi arbejdes der med – eks. små prøvehandlinger med Falck
med digital overvågning af bleer. Der arbejdes på et samlet overblik.
Overveje sensorteknologi ift. borger i eget hjem, hvis de ønsker det. Drøftes
senere.

Punkt 6: Eventuelt

GH – status
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